
Grunngitt spørsmål : Kommunestyret den 31.oktober 2017.  

 

Til ordfører Fossmo 

 

Vedr. Bersveinhølen/Fryajuvet. 

 Viser til mitt grunngitte spørsmål i kommunestyret den 

25.april 2017 og de besvarte spørsmål der. 

 Utgangspunktet var kommunestyrets vedtak av 31.mai 2016, 

pkt 5 som sier «Demontert materiell er Ringebu kommunes 

eiendom og må ivaretas med tanke på gjenbruk eller salg» 

 I svaret fra ordfører  i kommunestyret den 31.mai 2017 står: 

…»materialer med kvalitet som er egnet for gjenbruk eller 

eget bruk for Ringebu kommune, bør vurderes om de kan 

benyttes spesielt med tanke på istandsetting av 

driftsbygningen i Ringebu prestegard.» 

Videre : «……og det er viktig at materialene blir tatt vare på og 

jeg vil sammen med administrasjonen sørge for at anlegget 

med materialer vil bli oppbevart og ivaretatt» 

 Jeg er opplyst om at materialene er revet og solgt til Peer Gynt 

for en «gunstig» pris uten at fks Ringebu prestegard er 

informert eller har hatt anledning til å plukke ut materialer for 

sitt tiltrengte bruk. Andre  var også interessert i å overta 

materialer for dugnad bl.a for å lage nye tilskuerbenker ved 

ungdomsskolen. Alt dette til beste og rimeligste for 

kommunen. 

 

 Mine spørsmål er: 

1. Er ordfører kjent med hva som har skjedd og gitt samtykke ? 



2. Vil ordfører få fram fakta på hvorfor det ikke er gitt anledning 

til at andre enn Peer Gynt fekk overta/ kjøpe materialene. (er 

det noen verdi for Peer Gynt, er det også for andre ! ) ? 

3. Vil ordfører sørge for at kvittering fra salget til Peer Gynt 

legges fram ( vises i regnskapet), samt hva beløpet event kan 

brukes til eller er brukt til? 

 

Ringebu, 20.oktober 2017 

Arnhild J.Baukhol (TVPL) 

 


